

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**The Research of Influx Law for Oil-Water Differentiation Microcosmic Flow on Heavy Oil**  
(稠油油水分异微观流动规律研究)

C. S. WANG, S. MENG, J. M. YI, G. Q. DONG, C. XU.....187

**Research and Application of Relay Protection Setting Calculation Based on Model Splicing Technology**  
(基于模型拼接技术的继电保护整定计算的研究与应用)

Y. WANG, J. M. CHEN, X. D. LI, L. ZHANG.....193

**Consumption Analysis of 350 MW Supercritical Single Row Fan Heat Supply Unit Energy**  
(350 MW 超临界单列风机供热机组能耗分析)

H. Z. ZHAO, J. W. ZHANG, X. J. DANG, L. L. FU.....200

**The Optimization Study of Field Development Plan of Marginal Offshore, Deep Water, Turbidite, Heavy-Oil Field with Gas Cap—A Case of Congo A Oil Field**  
(海外深水浊积气顶稠油边际油田开发优化研究——以刚果 A 油田为例)

K. LI, Y. Q. WANG, L. YANG, Y. C. ZHANG, L. QIU, S. GUO, R. K. DUAN.....207

**Analysis of the Neutral Point Grounding Mode in Grid-Connected Photovoltaic Power Station**  
(并网型光伏发电站中性点接地方式分析)

K. WANG.....216

**Implementation of Intelligent Inspection System for Substation AC Circuit**  
(变电站交流回路智能检验系统的实现)

Y. CHEN, Z. J. ZHANG, M. Y. ZHANG, C. L. XU.....221

**Research on Power and Cavitation Performance on a High-Speed Engine Turbine Centrifugal Pump**  
(高超发动机涡轮离心泵的能量和汽蚀性能研究)

C. Y. PEI, L. L. LI, H. G. CHENG, Q. Q. SUN, J. JIANG, Y. FU.....230